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Moderování plesu v tře-
bíčském hotelu Atom, který 
pořádala třebíčská Společnost 
pro podporu lidí s mentálním 
postižením, se ujal třebíčský 
rodák, moderátor Vlasta Ko-
rec. Během večera si našel čas 
na rozhovor.  

Můžete spočítat, pokolikáté ples 
moderujete?

Nepočítám to. Vždycky, když zavo-
lá Marie Kotačková, která ples pořá-
dá, tak je to rodinná povinnost, že 
musím přijet. Moji rodiče se s paní 
Kotačkovou znají, takže má v naší 
rodině speciální pozici. 

Jak se vám ples líbil?
Tenhle ples je vždycky úžasná 

záležitost. Všichni klienti ze všech 
stacionářů, ze všech zařízení si to 
užijí a je to jedno z nejupřímněj-
ších publik, co jsem kdy zažil a viděl. 
Říká se, že děti a psi nesmí na pódi-
um, protože ti jsou nejpřirozeněj-
ší. I tady je vidět ta čistá radost, což 
je pro mě veliké potěšení, lidé tančí, 
baví se, smějí, to je pro mě ta největ-
ší radost.

Co v Třebíči za poslední léta 
pozorujete, že se změnilo k lepší-
mu?

Třebíč miluju, i když jsem od tři-
nácti let pryč. Nejdřív konzervatoř, 
pak Janáčkova akademie, pak muzi-
kály. Mám radost, že se město mění 
k lepšímu, občas se tady sice sto-
jí v kolonách, ale to je stejné v celé 
republice, ovšem Třebíč roste do krá-

Vlasta

Korec

Moderátor Korec vůbec neodpočívá

sy. Z toho mám radost. Mým dětem, 
které vědí, že jejich tatínek je tady 
doma, Třebíč rád ukazuji. Baziliku, 
židovský hřbitov, zajdeme někam 
na rozhlednu, dbám na to, aby děti 
věděly, kde se tatínek narodil. 

Co vás profesně nyní čeká?
Teď se mi podaří osobní rekord, že 

budu pracovat pro tři televize najed-
nou. Chystám nový soutěžní pořad, 
jmenuje se Šťastná sedmička a mělo 
by to být na televizi Barrandov, kde 
se nyní dějí velké změny. Opravdu 
velké a my jsme s mým týmem sou-
částí těch změn. Bude to každodenní 
formát a nahradíme Českou tajenku, 
které jsem natočil asi tisíc dílů. 

A co moderování?
Pracuji v rádiu Impulz, bude O2 

aréna, bude festival Benátská, tam 
bylo minule 50 tisíc návštěvníků za 
víkend. Pořád se něco děje, pořád 
zvoní telefon. Podstatná věc je jedi-
ná, že dělám to, co mě baví a co mám 
rád. 

A co divadlo?
S divadlem jsem si dal teď pau-

zu, poslední muzikál, co jsem hrál, 
byl před covidem Doktor Ox s Jir-

Den vítězství se na Podzámec-
ké nivě v Třebíči konal ve středu 
8. května v rámci oslav 79. výro-
čí ukončení druhé světové války. 
Oslavy uspořádalo město Třebíč 
společně s městským kulturním 
střediskem. 

Lidé, kterých přišly přibližně dva 
tisíce, si od 16 hodin mohli užít 
pohodovou atmosféru se swing 
& dixielandovou kapelou TATA 
BAND, kterou podpořila ojedině-
lá neplánovaná tanečnice svými 
tanečními kreacemi. 

V rámci programu vystoupil 
taneční soubor Arabes Základ-
ní umělecké školy Třebíč. Oslavy 
vhodně doplnila ukázka činnosti 
příslušníků 22. základny vrtulníko-
vého letectva Náměšť nad Oslavou.

Zaujali psovod, nadrotný Jiří Bur-
šík, stejně jako desátníci Jan Andlík 
a Tomáš Svoboda. Ukázali zadržení 
psem a diváci se mohli přesvědčit, 
že to není žádná legrace a raději se 
něčemu takovému radno vyhnout. 

Ačkoliv �guranta chránil speci-
ální oděv s názvem ringo, belgický 

ovčák a německý ovčák dokáží �gu-
rantovi způsobit modřiny. Pokud 
jde o psy, ty mají psovodi doma a 
berou si je vždy do zaměstnání.

Program pokračoval slavnost-
ním projevem starosty města Pavla 
Pacala, který v něm mimo jiné zmí-
nil: „Už víc než dva roky zuří válka 
na Ukrajině, vyvolaná ruským dik-
tátorem Putinem. Izrael je znovu v 
kon�iktu s Palestinou a veškeré sna-
hy o příměří jsou v obou případech v 
nedohlednu. 

Na těchto případech je velmi zře-
telné, jak křehký mír je. Jak nutné a 
důležité je naše spojenectví v NATO. 
Jak jsou lidé zranitelní. Jak všichni 
bez výjimky potřebujeme komunitu, 
dobré přátele a rodinu. Žijeme 79 let 
v míru a bez války a musíme udělat 
vše pro to, aby tomu tak bylo i nadá-
le. Pro nás, pro naše děti i jejich děti.“

V 17 hodin přišel zlatý hřeb oslav 
v podobě seskoku sedmi výsadká-
řů z letecké základny Náměšť nad 
Oslavou. Všichni seskok s napětím 
sledovali a nadšeně výsadkářům 
tleskali.   -zt-

DEN vítězství zpestřil svým vystoupením taneční soubor A�BES pod vedením 
Mariky Indrové. Foto: Antonín Zvěřina

 

Třebíčané oslavili Den vítězství

kou Kornem v hlavní roli. Chodí mi 
nabídky na zájezdová představení, 
ale to nějak nestíhám, chci se také 
věnovat dětem, být s rodinou. Ačko-
liv je to můj obor číslo jedna, diva-
dlo jsem trochu odsunul na vedlejší 
kolej. Ale není všem dnům konec. 

Máte vůbec čas odpočívat?
Odpočívám tak, že cestuju, že 

jezdím na motorce nebo závodím 
v autě. Odpočívat budu až v důcho-
du. 

Máte náročné koníčky!
Ale mě baví, což je důležité. Teď 

mám novou disciplínu, na Instagram 
jsem začal dávat vtipy, mám v televizi 
i pořad o vtipech. Některé vtipy ma-
jí i několik milionů zhlédnutí, a mám 
radost, když potkávám lidi, kteří to 
sledují. To mi dělá radost. 

Ty vtipy vymýšlíte?
Sbírám vtipy, zapisuji si je a posí-

lám je do světa. Program o nich už 
mám na televizi A11. Říkám je také 
v rádiu.   -zt-

Členství tajemnice třebíčského městského úřadu Jaromíry Moudré ve 
Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů České republiky schválila 
rada města. Starosta Pavel Pacal přínos vidí v tom, že si tajemníci vyměňují 
zkušenosti 

„Tajemnice byla členkou sdružení za svého působení na radnici v Náměšti nad 
Oslavou a velmi si to pochvalovala. Členství se jí osvědčilo, a proto požádala o 
další setrvání. Poplatek dva půl tisíce korun je zanedbatelný,“ poznamenal sta-
rosta Pavel Pacal. 

Členství podpořil místostarosta Pavel Janata, který v minulých letech také 
pracoval jako tajemník v Náměšti nad Oslavou. „Pro mě to byl obrovský přínos. 
Kontakt s kolegy, sdílení zkušeností a školení, která sdružení pořádá, jsou neoceni-
telné,“ konstatoval.  –zt-

Členství je pro město přínosem


